



This is to certify that the Energy Management System of

CHINA STATE FOUNDATION ENGINEERING LIMITED

26-30/F China Overseas Building 139 Hennessy Road Wan Chai Hong Kong

*complies with the requirements of **ISO 50001:2018** international standard,
applicable to:*

**Design and construction of piling (including large diameter bored pile and percussive pile),
pile cap and substructure works for public housing projects
Demolition of buildings and structures with demolition design for public housing projects**

*The certificate remains valid subject to satisfactory maintenance of the system
which will be monitored by Hong Kong Quality Assurance Agency.*

**Signed for and on behalf of
HONG KONG QUALITY ASSURANCE AGENCY**

Chief Executive Officer

Director

Registered address 19/F K. Wah Centre 191 Java Road North Point Hong Kong Tel (852) 2202 9111 Fax (852) 2202 9222
 Note In accordance with the Agency Regulations, the Hong Kong Quality Assurance Agency undertakes no liability or responsibility for any product or service supplied by the organization in accordance with the requirements of this Certification Scheme. The use of the Accreditation mark(s) shown on this certificate (if applicable) indicates accreditation in respect of those activities covered by that Accreditation Authority. This certificate remains the property of HKQAA and shall be returned when required by the Agency. Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of ISO 50001 : 2018 requirements may be obtained by consulting the organization. If the certification site is located in Mainland China, the information of this certificate may be obtained at the official website of the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn); and please refer to the appendix for the detail information regarding the annual comprehensive energy consumption and boundaries. The appendix is part of this certificate with the same number indicated.



Date of Granting	28 November 2019	Expiry Date	27 November 2025
Effective Date (Recertification / Extension / Reduced)	28 November 2022	Amendment Date	23 November 2022



茲證明

中國建築基礎工程有限公司

香港灣仔軒尼詩道 139 號中國海外大廈 26-30 樓

的能源管理體系符合 **ISO 50001:2018** 標準要求，覆蓋範圍如下：

**公營房屋項目的樁基(包括大口徑鑽孔樁及撞擊式打樁)、
樁帽和地庫工程的設計和建造
公營房屋項目的樓宇和結構拆卸工程連拆卸設計**

本局將對有關體系進行持續審核，以確保本證書有效。

香港品質保證局

總裁

董事



註冊地址 香港北角渣華道 191 號嘉華國際中心 19 樓 電話 (852) 2202 9111 傳真 (852) 2202 9222
備註 根據香港品質保證局規章，本局毋須就本認證計劃下對上列機構所提供的產品或服務負任何責任。此證書所列的標誌(如適用)表明認證範圍獲該認可機構認可。此證書為香港品質保證局所屬財產，並須於本局要求時歸還。要澄清本證書的認證範圍和 ISO50001:2018 要求的實施，可向上列機構查詢。如此證書的認證地點在中國境內，本證書信息可在國家認證認可監督管理委員會公示的網站(www.cnca.gov.cn)上查詢，而獲證組織的年度綜合能耗和核算邊界，請參見標有相同證書編號的證書附錄。該證書附錄是本證書的組成部分。

證書授予日期	二零一九年十一月二十八日	有效日期	二零二五年十一月二十七日
生效日期(再認證/擴大/縮小)	二零二二年十一月二十八日	修訂日期	二零二二年十一月二十三日

